
证书编号：ISC-O-2025-4721-R

兹 证 明

山东谷泉仪器有限公司

统一社会信用代码：91371726MA3R26UEXD
注册地址：山东省菏泽市鄄城县富春镇西外环与南外环交叉口往东 500米路南 邮编: 274600
经营地址：山东省菏泽市鄄城县富春镇西外环与南外环交叉口往东 500米路南 邮编: 274600

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求
认证范围：

教学用模型及教具、教学专用仪器、实验分析仪器、电子测量仪器、
仪器仪表、机械设备、智能无人飞行器、服装服饰、计算机软硬件及辅助
设备、电子产品、办公设备及耗材的销售所涉及场所的相关职业健康安全
管理活动

发证日期：2025年 08月 28日
有效期至：2028年 08月 27日

职业健康安全管理体系认证证书



Registration No. ISC-O-2025-4721-R

This is to certify that

Shandong Guquan Instrument Co., Ltd.

The social credit code：91371726MA3R26UEXD

Registered Address: 500 meters east of the intersection of West Outer Ring and South Outer Ring of Fuchun Town,

Juancheng County, Heze City, Shandong Province.

Audit Address: 500 meters east of the intersection of West Outer Ring and South Outer Ring of Fuchun Town, Juancheng

County, Heze City, Shandong Province.

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

This certificate covers the following scope of

Relevant occupational health and safety management activities in the places involved in the sales of teaching
models and teaching AIDS, teaching special instruments, experimental analysis instruments, electronic measuring
instruments, instruments and meters, mechanical equipment, intelligent unmanned aerial vehicles, clothing and
accessories, computer software and hardware and auxiliary equipment, electronic products, office equipment and
consumables.

Issue Date：2025-08-28

Expiration Date: 2028-08-27

Occupation Health Safety

Management System Certificate


